
 

Sammanträdesprotokoll 
2015-09-15 
 

22(27) 

   
Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

 

Ks § 133  Ks2015/0216 007   

 

 

Yttrande över revisionens uppföljning av tidigare 
granskning av gator och ledningar 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att lämna följande yttrande till kommunens revisorer: 

 

I den nu aktuella granskningen konstaterar KPMG att ambitionerna när det 

gäller underhållsbeläggning av ny asfalt nu är ännu lägre än vad som var fallet i 

2007 års granskning. Kommunen står därmed inför en allvarlig situation när det 

gäller statusen på gatunätet vilket kan bli ekonomiskt mycket kännbart för 

kommunen och KPMG menar att detta inte ligger i linje med målet att 

eftersträva en god ekonomisk hushållning. Enligt utredarens uppfattning har 

kommunstyrelsen inte genomfört några förbättringar när det gäller 

gatuunderhållet sedan den tidigare granskningen. 

 

Kommunstyrelsen delar uppfattningen att omläggningstakten för beläggning av 

gatuytan behöver ökas så att den svarar mot den normala förslitningen. Tekniska 

nämnden äskade inför budget 2016 att gatuunderhållet skulle tillförs 4 miljoner 

kronor årligen i 1 O år för att komma ifatt det eftersatta underhållet. 

Kommunfullmäktiges beslut 2015-08-31 § 69 om budget för 2016 innebär att 

tekniska nämnden tillförs ytterligare 4 miljoner årligen för asfaltering av 

gatunätet.  

 

När det gäller omläggningstakten på kommunens VA-ledningsnät har denna 

kraftigt förbättrats sedan 2007 års granskning. KPMG uttalar i rapporten att 

nuvarande nivå är bra sett ur ett omvärldsperspektiv. Kommunstyrelsen 

instämmer i denna bedömning och noterar att de senaste årens höjningar av 

anslaget för förnyelse av VA-ledningsnätet starkt bidragit till den positiva 

utvecklingen.  

 

För övriga delar i rapporten gör kommunstyrelsen bedömningen att det ligger på 

tekniska nämnden att yttra sig över dessa. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunens revisorer har gjort en uppföljning av en tidigare granskning om 

gator och ledningar som genomfördes under 2007. I rapporten från 2007 

framfördes en hel del kritik framför allt avseende omläggningstakten på 

gatunätet som beräknades bli 100 år och VA-ledningsnätet där 

omläggningstakten beräknades bli 200 år. Den övergripande slutsatsen i 
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rapporten var att både gatu- och VA-verksamheten borde tillföras ytterligare 

medel för att undvika kapitalförstöring. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-09-01. 

 

 

 

Skickas till 
Kommunrevisionen 

 


